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Številka :  032-3/2019 (150) 
Datum  :  14.02.2019 

 
Z A P I S N I K 
2. redne seje Občinskega sveta Občine Kostanjevica na Krki, ki je bila v torek, 
05.02.2019 ob 17. uri v sejni sobi Občine Kostanjevica na Krki, Kambičev trg 5. 
 
PRISOTNI: Janez Gunde, Tone Hodnik, Matjaž Jakše, Anton Jarkovič, Primož Kadunc, 
  Jože Kržičnik, Matej Kuhar, Melita Skušek in Blaž Zagorc. 
Svojo odsotnost je opravičil Robert Zagorc. 
 
2. redno sejo je vodil župan Ladko Petretič. 
Seja se je pričela ob 17. uri.  
Navzočih je bilo 9 ( devet ) članov Občinskega sveta, seja je bila sklepčna. 
 
Na seji so bili navzoči člani Občinske uprave, vabljeni poročevalci in novinarji. 
 

AD 1. 
Določitev dnevnega reda 

Za 2. redna sejo je bil predlagan naslednji dnevni red: 

  1.      Določitev dnevnega reda 

  2.  Pregled in potrditev zapisnikov 1. redne (konstitutivne) in 1. izredne seje 
  3.    Poročilo župana o izvrševanju sklepov Občinskega sveta med obema sejama 
  4.         Predlog Sklepa o imenovanju predstavnika Občine Kostanjevica na Krki v Svet lokalnih 
              skupnosti Centra za socialno delo Posavje 
  5.         Predlog Sklepa  o izdaji soglasja k imenovanju direktorja javnega zavoda Regionalna razvojna  
              agencija Posavje  

  6.         Predlog Odloka o proračunu Občine Kostanjevica na Krki za leto 2019:  
6.1. Predlog Sklepa o sprejetju Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine   
        Kostanjevica na Krki za leto 2019 
6.2. Predlog Sklepa o opravi javne razprave o predlogu proračuna Občine Kostanjevica 
        na Krki za leto 2019 

 7.         Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ureditvenem načrtu mestno jedro  
             Kostanjevica  
 8.         Predlog Odloka o drugih spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem prostorskem načrtu   
             Občine Kostanjevica na Krki  
 9.         Predlog Odloka o ustanovitvi Sveta za preventivno in vzgojo v cestnem prometu Občine 
             Kostanjevica na Krki  
10         Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Lekarna 
             Krško  
11.       Predlog Sklepa o ukinitvi javnega dobra 
12.       Predlog Sklepa o določitvi vrednosti točke za obračun občinskih taks za leto 2019 
13.       Vprašanja, predlogi in pobude članov občinskega sveta 
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Župan je na  podlagi 78. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Kostanjevica na Krki, predlagal  
Občinskemu svetu sprejem Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ureditvenem načrtu 
mestno jedro Kostanjevica, glede na to, da  je šlo za manj zahtevne spremembe in dopolnitve, po 
skrajšanem postopku za sprejem odlokov. 
 
Po podanem predlogu je odprl razpravo. 
Razprave ni bilo. 
 
Župan je zaključil razpravo in predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme sklep, da se  Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ureditvenem 
načrtu mestno jedro Kostanjevica sprejme po skrajšanem postopku za sprejem odlokov. 

 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:   9 

PROTI:         nihče 

Sklep je bil sprejet. 

 
Župan je na podlagi 78. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Kostanjevica na Krki, predlagal  
Občinskemu svetu sprejem Odloka o drugih spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem 
prostorskem načrtu Občine Kostanjevica na Krki, glede na to, da je šlo za manj zahtevne spremembe 
in dopolnitve, po skrajšanem postopku za sprejem odlokov. 
 
Po podanem predlogu je odprl razpravo. 
Razprave ni bilo. 
 
Župan je zaključil razpravo in predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme sklep, da se Odlok o drugih spremembah in dopolnitvah  Odloka o 
občinskem prostorskem načrtu Občine Kostanjevica na Krki sprejme po skrajšanem postopku za 
sprejem odlokov. 

 
GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:   9 

PROTI:         nihče 

Sklep je bil sprejet. 

 
Župan je na podlagi 78. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Kostanjevica na Krki, predlagal  
Občinskemu svetu sprejem Odloka o ustanovitvi Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu 
Občine Kostanjevica na Krki, glede na to, da  je šlo za manj zahtevne spremembe in dopolnitve ter 
prečiščeno besedilo, po skrajšanem postopku za sprejem odlokov. 
 
Po podanem predlogu je odprl razpravo. 
Razprave ni bilo. 
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Župan je zaključil razpravo in predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme sklep, da se  Odlok o ustanovitvi Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem 
prometu Občine Kostanjevica na Krki sprejme po skrajšanem postopku za sprejem odlokov. 

 
GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:   9 

PROTI:         nihče 

Sklep je bil sprejet. 

 
Župan je na podlagi 78. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Kostanjevica na Krki, predlagal  
Občinskemu svetu sprejem Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 
zavoda Lekarna Krško , glede na to, da  je šlo za uskladitev z zakonodajo, po skrajšanem postopku za 
sprejem odlokov. 
 
Po podanem predlogu je odprl razpravo. 
Razprave ni bilo. 
 
Župan je zaključil razpravo in predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme sklep, da se  Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi 
javnega zavoda Lekarna Krško sprejme po skrajšanem postopku za sprejem odlokov. 

 
GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:   9 

PROTI:        nihče 

Sklep je bil sprejet. 

 
Župan je odprl razpravo po predlaganem dnevnem redu. 
Razprave ni bilo. 
 
Župan je zaključil razpravo in predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme predlog dnevnega reda za 2. redno sejo v predlagani obliki. 

 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:   9 

PROTI:         nihče 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 2. 

Pregled in potrditev zapisnikov 1. redne ( konstitutivne ) in 1. izredne seje 
Župan je povedal, da je bilo gradivo za sejo poslano po pošti 28.01.2019. 
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Župan je odprl razpravo po zapisniku 1. redne (konstitutivne) seje. 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je zaključil razpravo in predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme zapisnik 1. redne (konstitutivne) seje v predlagani obliki.   

 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:   9 

PROTI:         nihče 

Sklep je bil sprejet. 

 

Župan je odprl razpravo po zapisniku 1. izredne seje. 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je zaključil razpravo in predlagal sklep:  

Občinski svet sprejme zapisnik 1. izredne seje v predlagani obliki.   

 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:   9 

PROTI:         nihče 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 3. 

Poročilo župana o izvrševanju sklepov Občinskega sveta med obema sejama 

Župan je povedal, da je točka  seznanitev in se o njej ne glasuje. Poročilo o realizaciji sklepov 1. redne  

in 1. izredne seje je bilo posredovano s sklicem seje.   

Na seji pa je župan podal ustno poročilo o aktualnih zadevah: 

- razpis za dodatna dela pri Osnovni šoli: pri energetski sanaciji šole bodo potrebna dodatna dela, ki  

  niso predmet javnega razpisa; 

- razpis za najem prostorov v Zdravstvenem domu: razpis bo objavljen v Posavskem obzorniku,  

   Dolenjskem listu in na spletnih straneh Občine; 

- odgovor Pošti na dopis: Dopis je bil poslan tako, kot je bilo dogovorjeno na prejšnji seji; 

- konferenca o poplavni varnosti: župan je navzoče obvestil, da bo v četrtek v šoli potekala  

  celodnevna predstavitev evropskega projekta Danube Floodplain, ki jo organizira Direkcija RS za 

  vode; 

- sestanek glede kulturne dediščine: župan je povedal, da je dogovorjen sestanek z Zavodom za 

   varstvo kulturne dediščine glede kulturne dediščine in glede priprave odloka o varovanju kulturne 
dediščine; 

- postajališče za avtodome: trenutno poteka prenos lastništva zemljišč iz države na občino. 

 

Razprave po poročilu ni bilo, zato je župan zaključil točko.  
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AD 4. 
Predlog Sklepa o imenovanju predstavnika Občine Kostanjevica na Krki 

v Svet lokalnih skupnosti  Centra za socialno delo Posavje 
Gradivo za točko so člani Občinskega sveta prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodna pojasnila je podala Anita Krajnc, višja svetovalka I za družbene in gospodarske dejavnosti. 
Gradivo je predhodno obravnavala Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  

Na seji je poročal Matej Kuhar, namestnik predsednika Komisije.  

 
Župan se je zahvalil poročevalcema in odprl razpravo.  
Razprave ni bilo. 
  

Župan je zaključil razpravo in predlagal sklep:  

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Sklep o imenovanju predstavnice Občine  

Kostanjevica na Krki v Svet lokalnih skupnosti Centra za socialno delo Posavje v predlagani  

obliki. 

 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:   9 

PROTI:         nihče 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 5.   

Predlog Sklepa o izdaji soglasja k imenovanju direktorja  

javnega zavoda Regionalna razvojna agencija Posavje 

Gradivo za točko so člani Občinskega sveta prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodna pojasnila je podala Judita Lajkovič, direktorica občinske uprave. 
Gradivo je predhodno obravnavala Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  

Na seji je poročal Matej Kuhar, namestnik predsednika Komisije.  

 
Župan se je zahvalil poročevalcema in odprl razpravo.  
Razprave ni bilo. 
  

Župan je zaključil razpravo in predlagal sklep:  

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Sklep o izdaji soglasja k imenovanju direktorja  

javnega zavoda Regionalna razvojna agencija Posavje  v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:   9 

PROTI:         nihče 

Sklep je bil sprejet. 
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AD 6.   
Predlog Odloka o proračunu Občine Kostanjevica na Krki za leto 2019: 

6.1. Predlog Sklepa o sprejetju   Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine 
Kostanjevica na Krki za leto 2019  

6.2. Predlog Sklepa o opravi javne razprave o predlogu proračuna Občine Kostanjevica na Krki za 
leto 2019 

Gradivo za točko so člani Občinskega sveta prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodna pojasnila je podala Karla Gašpar, višja svetovalka I za javne finance, proračun in gospodarske 
dejavnosti. 
 

Župan se je zahvalil poročevalki in odprl razpravo.  
Razpravljala sta Blaž Zagorc in Jože Kržičnik o prihodkih proračuna. 
Blaž Zagorc je povedal, da so kapitalski prihodki ocena. Kaj bo v primeru, če se ocena ne realizira? 
Župan je odgovoril, da bo potreben rebalans. 
Jože Kržičnik je vprašal, če  se lahko na licitaciji doseže tudi višja cena za prodajo zemljišč? 
Župan je odgovoril, da lahko. Prodaja poteka z javnim zbiranjem ponudb ali dražbo, nikakor pa se ne 
sme prodati po nižji ceni od ocenjene. 
Druge razprave ni bilo. 
 
Župan je zaključil razpravo in predlagal naslednja sklepa: 

Občinski svet sprejme Sklep o Načrtu  ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine  

Kostanjevica na Krki za leto 2019 v predlagani obliki. 

 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:   9 

PROTI:         nihče 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

Občinski svet sprejme Sklep o opravi javne razprave o predlogu proračuna  Občine Kostanjevica  

na Krki za leto 2019 v predlagani obliki. 

 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:   9 

PROTI:         nihče 

Sklep je bil sprejet. 
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AD 7. 

Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah 

Odloka o ureditvenem načrtu mestno jedro Kostanjevica 

Gradivo za točko so člani Občinskega sveta prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodna pojasnila je podal Stanislav Rostohar, višji svetovalec I za gospodarsko infrastrukturo, 
urejanje prostora in varstvo okolja. 
Dodatna pojasnila je podala Damjana Pirc, predstavnica podjetja Savaprojekt iz Krškega. 
  

Župan se je zahvalil poročevalcema in povedal, da je gradivo predhodno obravnaval Odbor za okolje,  

prostor in komunalno infrastrukturo.   

Na seji je poročal predsednik Odbora, Anton Jarkovič. 

 
Župan se je zahvalil poročevalcu in odprl razpravo.  
Razprave ni bilo. 
  

Župan je zaključil razpravo in predlagal sklep:  

Občinski svet sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ureditvenem načrtu mestno  

jedro Kostanjevica v predlagani obliki. 

 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:   9 

PROTI:         nihče 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 8. 

Predlog Odloka o drugih spremembah in dopolnitvah  

Odloka o občinskem prostorskem načrtu Občine Kostanjevica na Krki 

Gradivo za točko so člani Občinskega sveta prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodna pojasnila je podal Stanislav Rostohar, višji svetovalec I za gospodarsko infrastrukturo, 
urejanje prostora in varstvo okolja. 
Župan se je zahvalil poročevalcu in povedal, da je gradivo predhodno obravnaval Odbor za okolje,  

prostor in komunalno infrastrukturo.   

Na seji je poročal predsednik Odbora, Anton Jarkovič. 

 
Župan se je zahvalil poročevalcu in odprl razpravo.  
Razpravljal je Jože Kržičnik, ki je vprašal, kdaj bodo narejene poplavne karte za Malence? 
Župan mu je odgovoril, ko bo izkazan interes. 
  

Župan je zaključil razpravo in predlagal sklep:  

Občinski svet sprejme Odlok o drugih spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem  

prostorskem načrtu Občine Kostanjevica na Krki v predlagani obliki. 
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GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:   9 

PROTI:         nihče 

Sklep je bil sprejet. 

                            

                                                                                        AD 9. 

Predlog Odloka o ustanovitvi Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu 

Občine Kostanjevica na Krki 

Gradivo za točko so člani Občinskega sveta prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodna pojasnila je podala Anita Krajnc, višja svetovalka I za družbene in gospodarske dejavnosti. 
Gradivo je predhodno obravnavala Statutarno pravna komisija.  

Na seji je poročal predsednik Komisije, Jože Kržičnik.  

 
Župan se je zahvalil poročevalcema in odprl razpravo.  
Razprave ni bilo. 
  

Župan je zaključil razpravo in predlagal sklep:  

Občinski svet sprejme Odlok o ustanovitvi Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu  

Občine Kostanjevica na Krki v predlagani obliki. 

 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:   9 

PROTI:         nihče 

Sklep je bil sprejet. 

  

AD 10. 

Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah 

Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Lekarna Krško 

Gradivo za točko so člani Občinskega sveta prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodna pojasnila je podala Anita Krajnc, višja svetovalka I za družbene in gospodarske dejavnosti, ki 
je povedala, da se poleg že predlagane spremembe in dopolnitve Odloka, spreminjajo še 3. (sprejema 
Statut), 12.(Odlok se sprejeme v isti vsebini v obeh občinah) in 13. (v Uradnem listu ga objavi sedežna 
občina) člen Odloka. 
Gradivo je predhodno obravnavala Statutarno pravna komisija.  

Na seji je poročal predsednik Komisije, Jože Kržičnik, ki je je opozoril, da Komisija ni obravnavala 
odloka s spremembami in dopolnitvami kot jih je navedla Anita Krajnc. Vprašal je, če sklep 
Komisije potem kljub temu velja?  

Anita Krajnc mu je odgovorila, da je Komisija samo posvetovalni organ, odloča pa Občinski svet. 

Melita Skušek je menila, da bi o teh spremembah morala ponovno odločati Statutarno pravna 
komisija. 
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Judita Lajkovič je povedala, da gre za tehnične spremembe, ki ne posegajo v vsebino odloka. 
Jože Kržičnik je nato kot predsednik Statutarno pravne komisije povedal, da glede na navedeno lahko 
v imenu Komisije predlaga, da ga občinski svet sprejme v predlagani obliki s podanimi dodatnimi 
spremembami in dopolnitvami  
  
Župan se je zahvalil poročevalcema in odprl razpravo.  
Razprave ni bilo. 
 Župan je zaključil razpravo in predlagal sklep:  

Občinski svet sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda  

Lekarna Krško v predlagani obliki z dodatnimi spremembami in dopolnitvami. 

 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:   9 

PROTI:         nihče 

Sklep je bil sprejet. 

  

AD 11. 

Predlog sklepa o ukinitvi javnega dobra 

Gradivo za točko so člani Občinskega sveta prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodna pojasnila je podal Stanislav Rostohar, višji svetovalec I za gospodarsko infrastrukturo, 
urejanje prostora in varstvo okolja. 
Župan se je zahvalil poročevalcu in povedal, da je gradivo predhodno obravnaval Odbor za okolje,  

prostor in komunalno infrastrukturo.   

Na seji je poročal predsednik Odbora, Anton Jarkovič, ki je povedal, da je Odbor sprejel naslednji 
sklep: Odbor za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo soglaša s predlogom Sklepa o 
ukinitvi javnega dobra pod pogojem,  da se prej preveri uporaba poti bližnjih lastnikov (potreba 
uporabe) in da če pride do dogovora o menjavi zemljišč, da se menjava opravi celostno v 
povezavi s parcelami v Kulajeviču, ki so sestavni del kategorizirane javne poti JP 693263 Slivje – 
Kulajevič in predlagal občinskemu svetu, da ga sprejme v predlagani obliki. 

 
Župan se je zahvalil poročevalcu in odprl razpravo.  
Razprave ni bilo. 

 

Župan je zaključil razpravo in predlagal sklep:  

Občinski svet sprejme Sklep o ukinitvi javnega dobra v predlagani obliki. 

 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:   9 

PROTI:         nihče 

Sklep je bil sprejet. 
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                                                                                     Ad 12. 

Predlog Sklepa o določitvi vrednosti točke za obračun občinskih taks za leto 2019 

Gradivo za točko so člani Občinskega sveta prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodna pojasnila je podala Judita Lajkovič, direktorica občinske uprave. 
 
Župan se je zahvalil poročevalki in odprl razpravo.  
Razprave ni bilo. 
 Župan je zaključil razpravo in predlagal sklep: 

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Sklep o določitvi vrednosti točke za obračun  

občinskih taks za leto 2019 v predlagani obliki. 

 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:   9 

PROTI:         nihče 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 13. 

Vprašanja, predlogi in pobude članov občinskega sveta 

V uvodu točke je župan navzoče opomnil, da vprašanja, predloge in pobude, ki jih bodo podali ustno  

na kratko zapišejo in posredujejo tajnici.  

 

Župan je povedal, da so omejitvene table proti Oštrcu umaknjene. To je bil sklep Odbora za okolje in 
je realiziran. 

Primož Kadunc je vprašal ali je bil že objavljen razpis za najem prostorov v Zdravstveni postaji? 
Odgovorila je Anita Krajnc, ki je povedala, da gre razpis ven v četrtek 07.02.2019. 

Jože Kržičnik je povedal, da je slišal, da gre v prostore Godba. 

Župan je povedal, da so to govorice, ki ne držijo. Za prostore bo objavljen razpis. 

Primož Kadunc je predlagal, da bi bil v teh prostorih nameščen pediater. 

Melita Skušek  je predlagala spremembo pravilnika glede najemnin in navzoče seznanila, kaj je 
izvedela na seji sveta zavoda Lekarna Krško. Povedala je še, če ne bo zdravnikov, ne bo niti lekarne in 
predlagala, da bi bili prostori lahko namenjeni za fizioterapijo. 

Primož Kadunc je predlagal, da se preveri statistika, koliko naših otrok hodi v Krško.  

 

Vsi so se strinjali, da je potrebno v prostorih ohraniti zdravstveno dejavnost in da je potrebno pri 
vodstvu Zdravstvenega doma preveriti možnost, da je v prostorih pediatrična ordinacija.  

 
Župan je ob 19. uri ugotovil, da je dnevni red 2. redne seje izčrpan. Navzočim se je zahvalil za 
udeležbo in sodelovanje na seji in jim zaželel še naprej lep večer. 
 
 
Zapisala:                              Ladko Petretič,  
Marjana Krhin, tajnica                                                                                                župan 


